香港 銅鑼灣 掃桿埔 大球場徑一號 奧運大樓1010室 Room 1010, Olympic House, 1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, Hong Kong Tel: 2504 8148 Fax: 2577 7349 E-mail: hkaa@archery.org.hk http://www.archery.org.hk

更改本會名稱通告:中國香港射箭總會

本會於 2023 年 7 月 10 日舉行之特別會員大會通過更改本會名稱,並已得到公司註冊處批准,現本會之中英文名稱由『香港射箭總會』及『Hong Kong Archery Association』更改為『中國香港射箭總會』及『Archery Association of Hong Kong, China』。由於銀行戶口轉名申請處理需時,在本會作出另行通知前,所有繳費交易仍需以『香港射箭總會』或『Hong Kong Archery Association』進行。

本會之網址及電郵均維持不變,敬請各界留意。如有任何查詢,請致電 2504 8148 或電郵至 hkaa@archery.org.hk 與本會聯絡。

中國香港射箭總會 2023年8月1日

1st August 2023

Notice - Change of Name of Association: Archery Association of Hong Kong, China

A special resolution was passed in the Extraordinary General Meeting of our Association held on 10th July 2023, and approved by the Companies Registry, that the Association's Chinese name "香港射箭總會" and English name "Hong Kong Archery Association" were changed to "中國香港射箭總會" and "Archery Association of Hong Kong, China" respectively with immediate effect. Name changing of the Association's bank account is in process and the original Chinese name and English name of the Association shall remain unchanged in all transactions until further notice.

The official website & emails of the Association remain unchanged. Thank you for your kind attention. Please contact us at 2504 8148 or hkaa@archery.org.hk should you have any enquiries.

Issued by Archery Association of Hong Kong, China

MEMBER OF: World Archery
World Archery Asia

Sports Federation & Olympic Committee of Hong Kong, China